
Op 18 juli heb ik een nieuwe poging gedaan om de Brink te verkennen. Een eerdere poging liep op 

niets uit vanwege een defect SD kaartje in mijn fishfinder. Ik kan thuis alle beelden van de fishfinder 

rustig op de computer terug kijken, geen last van de zon die op het scherm schijnt , je ziet alles veel 

groter en met meer detail. Dus als een SD kaartje het begeeft kan je het beter maar opnieuw 

proberen. 

De omstandigheden waren prima, een beetje wind uit het zuidwesten kracht 1 tot 2. Temperatuur 

ca 22⁰C watertemperatuur ook 22⁰C. Het water is de laatste tijd wat minder helder, op ca. 7m diep 

zie ik een sprong laag of een laag met fijn zweefvuil. Mijn fishfinder, een Humminbird ONIX,  heeft er 

moeite mee om er doorheen te kijken. 

Op verzoek heb ik wat meer aandacht besteed aan het water voor de plaatsen 58 t/m 73. De andere 

kant was bezet door hengelaars en zal ik een volgende keer proberen te bekijken. Met de nadruk op 

proberen want ik ben voornemens om mijn boot te gaan verkopen. 

De kant bij plaats 58 t/m 73 liet redelijk wat scholen vis zien, op de fishfinder met LiveScope, een 

Garmin 102SV, zie aan de bewegingen van de school vis of het om baarsjes gaat of om witvis. 

Baarzen verplaatsen zich veel onrustiger als witvis. Een proefbevissing bevestigde dit vermoeden. 

Een zeer positieve ontwikkeling is dat  er bij de gevangen vis ook jonge snoekbaars zat. Als dit zich 

verder ontwikkeld voorspel ik mooie tijden voor de roofvissers onder ons. 

 

Op bovenstaand plaatje zie je links de positie van de boot op de Brink, daar rechtsboven een 

Sidescan opname van een school vis met daaronder een Down image en een 2D sonaropname van 

die zelfde school vis.  

Ook heb ik een tijdje bij de rode kegel gelegen op de punt bij het huis aan de Regensweg. Wat hier 

opviel is dat er regelmatig clubjes grote vissen de hoek om komen en dan richting  visplateau’s  

zwemmen, aan de afmetingen te zien is dit brasem of groepjes karper die aan het rondtrekken zijn. 

Kortom op deze nieuwe visplaatsen moet toch wel een visje te vangen zijn, waar rovers zijn zit ook 

witvis. 



Aan het einde van de trip heb ik ook de andere visplaatsen nog bezocht. Ook hier positieve 

berichten, diverse grotere scholen jonge vis en aan het eind van de Brink veel vis onder de struiken 

tegen de fabriek aan. 

 

Ook op gedeelte tegenover de uitspoelplaats lag redelijk vis. Zie hieronder. 

 

Al met al een mooie dag met positieve bevindingen, het maakt het besluit om mijn boot te verkopen 

er niet makkelijker op, dit is leuk en interessant werk om te doen. 

Wellicht tot de volgende keer. 


